

Algemene Leden Vergadering van het VuilnisOproer op 27 juni '24 van 19:00- 21:00 uur
Adres: **Stadsboerderij Osdorp**, Botteskerksingel 30b 1069 XT Amsterdam

Aanwezig: Jan, Anne, Wanda, Jeroen Bouman, Micha, Joris, Josine Taus, +Faizel, Robert van Veen, Carin Donk, Peter, Yana, Kees Steeman, Koos, Nico, Hennie, Marion, Liselore, Andre

Afgemeld: Ben B. Henno & Lenie, Sem, Zinzi, Evelien, Eric Roodnat, Bienenke

1. Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling

Nico: Bewoner en plogger Osdorp

Yana: Bewoner, containeradoptant Overtoomse Veld

Joris: Osdorper Ban, containeradoptant, deelnemer Schoonste Straat Osdorp waarmee we de eerste prijs hebben gewonnen en ik kijk nu rond bij wie ik me kan aansluiten. En sinds kort dus lid van het VO.

Robert: Geuzenveld, ik ben nieuw.

Hennie: Geuzenveld, sinds 2016 bloembakkenadoptant en sinds een paar jaar containeradoptant.

Marion: Prikker in Geuzenveld.

Carin: Osdorp Zuid, doe mee aan de Schoonste Straat.

Liselore: Slotermeer en ik ben prikker.

Kees: Containeradoptant in de buurt van het Calland Lyceum en prikker.

Josine: De Aker, ik let veel op hoe bewoners met vuil omgaan en spreek hen erop aan als het niet goed gaat.

Micha: ik woon hier in de buurt van de Stadsboerderij en ben altijd al erg opruimerig geweest.

Wanda: Betrokken buurtbewoner en lid en vrijwilliger bij het VO. Momenteel vooral bezig met het organiseren van het Gouden Grijper event.

Andre: Sinds 2019 containeradoptant op de Pieter Callandlaan. Ik prik 1x in de week in mijn wijk.

Peter: Ik werk voor de gemeente en help bewoners om zo goed mogelijk georganiseerd te worden en ambtenaren en woningcorporaties in verbinding te brengen.

Jeroen: Gebiedsmakelaar in de Couperus- en Dichtersbuurt in Slotermeer.

Anne: Secretariaat van het VO en daarmee aanspreekpunt. Container- en speeltuin-adoptant en prikker in Slotermeer.

Koos: Betrokken bij de Natuurkamer en deel van het bestuur en penningmeester van het VO.

Jan: Voorzitter van het VO.

2. Mededeling: Groot Buurtfeest Osdorpplein op 21 juli zoekt prikkers en vrijwilligers!

Jan geeft het woord aan Josine. Zij organiseert als bewoner op 21 juli een markt/ buurtfeest op het Osdorpplein.

Josine: Ik heb een ploeg mensen nodig die mij aan het einde van de dag (tussen 17.30-18.00) een uurtje helpen met het opruimen en schoonmaken van het plein. Ik werd door de gebiedsmakelaar naar het VO verwezen voor hulp. Zodoende ben ik ook lid geworden en wil ik graag helpen met prikken. Maar ik zoek dus hulp en hoop dat vanavond te vinden. Ik heb vijf klike's beschikbaar, dus dat scheelt al.

Jan: We zullen ook een oproep doen in de appgroep.

Kees: Is het een idee om een of twee mensen van het VO met een hesje tijdens het event al te laten rondlopen en vuilprikken, om ons te laten zien?

Josine en Jan vinden dit een goed idee. Aanmelden mag via Anne.

Wanda: Ben benieuwd naar de constructie van deze markt qua organisatie?

Josine: Ik heb een buurtbudget gewonnen. Nico meldde zich aan om die dag mee te doen.

3. Mededelingen voorzitter

Jan: Het zomerevent vindt plaats op 7 juli van 15.00 - 19.00. Van 15.00 – 17.00 kun je vanuit Buurtwerkplaats Noorderhof met kano's en sups het water op. Van 18.00 – 19.00 eten we en is de uitreiking.

Wanda: Klopt, en van 18.30 - 19.00 is er livemuziek.

Jan: Er kan ook nog gestemd worden op de genomineerden van de Gouden Grijper, op 4 juli van 15.00 – 18.00 bij Buiten aan de Sloterplas. Je ontvangt dan ook een drankje van het VO. Alle informatie rond dit event en het stemmen verschijnt deze week ook nog op de website.

Het idee speelde om rondom containers hekken te plaatsen, dit gebeurt bijvoorbeeld al in Frankrijk. VO heeft al meerdere malen de gemeente gepolst of dit niet ook een oplossing is voor Amsterdam Nieuw-West. De gemeente geeft nu aan dat dit niet gaat gebeuren, want het trekt vaak ook vuil aan.

De volgende mededeling heeft betrekking op de 94 aanpakpuntenlijst waar veel van jullie aan hebben bijgedragen; hierop staan structurele afvalplekken die extra aandacht verdienen. De stand van zaken momenteel is dat er nu echt werk van gemaakt gaat worden. In welke vorm is nog niet helemaal duidelijk. We hebben nu met de gemeente afgesproken dat ze een verslag maken van hoe ze per punt om zullen gaan met het probleem. Wij zijn namelijk deels eigenaar geworden van die lijst. Het ene punt heeft specifiekere aandacht nodig dan het andere. Er komt een tussentijdse evaluatie en het lijkt mij goed als we daarop kunnen reflecteren of inspraak hebben over de aanpak.

4. Updates projecten: Peukencampagne Constance (5x Buurtbudget) en Plastic PeukMeuk 6 Juli

Jan: In de vorige vergadering kwam de peukencampagne van Constance ter sprake. In alle vijf de gebieden van Nieuw-West zijn er veertig likes opgehaald en dat houdt in dat die gebieden meedraaien in de beoordeling of dit een haalbaar plan voor de gemeente is. Daar ga ik eigenlijk wel van uit. Dat betekent dus dat we over vijf gebieden geld gaan ophalen. Dat zou richting een budget van 48.000 euro kunnen gaan. Vervolgstap is de gemeente vragen om zich hierbij aan te sluiten en het bedrag te verdubbelen, aangezien zij ook met dit probleem te maken hebben.

De bewustzijns campagne zou van start moeten gaan in januari 2025. De stemming is in oktober en dan moet iedereen natuurlijk in zijn eigen buurt/ gebied actie ondernemen.

Wanda: Ik ben er voorstander van om een groepje op te richten die de teksten op die blikken gaat maken. Daar zou ik graag een communicatiegroepje voor oprichten, die daar met professionele ogen naar kijkt. Kan beginnen met een brainstorm en daarna een whatsappgroep.

Jan: Goed idee. Had je al een datum in gedachten?

Wanda: Wil al voor 7 november (uitslag buurtbudget) ermee starten.

Anne: Vanuit Rijkswaterstaat volgt ook nog een peukencampagne. Die materialen kunnen we ook meenemen. Daarbij organiseer ik op 6 juli een mini peukmeukactie. Dan kan iedereen in z'n eigen buurt peuken opruimen en tellen en dat aan mij doorgeven aan het eind van de dag. Peukmeuk is een landelijke actie door heel Nederland. De politiek is hier ook mee bezig door het plastic te verbieden dat erin voorkomt. Dit wordt ook nog op onze website gecommuniceerd.

Jan: Dan nog even over de **statiegeldbak**, dit is een grote robuuste, gele bak t.w.v. duizend euro, die gratis te plaatsen is, ware het niet dat de gemeente er niet op zit te wachten, want het is geen Puccini-prullenbak. Toch zie ik een kans om deze in Nieuw-West te introduceren. Op een aantal plekken in Amsterdam staat de bak al. Ik heb nu een plan geschreven voor dertig stuks. De instantie die dat gaat betalen heet Verpact, zij innen het statiegeld en betalen het ook uit. Die bedragen heffen elkaar echter niet op; er zit een verschil tussen van een kwart miljard euro. Dat blijft over. Van dat geld zouden bakken naast een Puccini-prullenbak gemonteerd kunnen worden, waar mensen hun statiegelditems kunnen doneren en anderen het eruit kunnen halen, zonder dat het een bende wordt. Er mag uiteraard geen vuilnis in belanden, enkel statiegelditems.

Antonius Janssen van Art for Impact is de ontwerper van de bak en ik heb een gesprek met hem gehad. Hij is de bak in heel Nederland aan de man aan het brengen en dat gaat goed, behalve in Amsterdam. Dat wil ik doorbreken in Nieuw-West. Er blijkt namelijk ook een Puccini-prullenbak met een statiegeldbak te bestaan. Het Puccinibeleid is door het statiegeldbeleid namelijk achterhaald. Er moet een nieuw soort afvalbak komen. Dat gaat nog minstens zeven jaar duren. Daarom wil ik proberen om de Puccinibak op dertig plekken te vervangen door zo'n combi Puccinibak. Dat is een pilot, en dan mag het wel, want: nieuw. Ik ga Nazmi hierover schrijven en dan kan een en ander in gang worden gezet. Wordt vervolgd.

Wanda: Wat is er eigenlijk gebeurd met de doneerringen?

Jan: De Gun mij je blik-pijpjes van vorig jaar die wij hadden aangebracht, werkten net zo goed/slecht als de door de gemeente aangebrachte doneerringen. Dat onderzoek duurde drie maanden, maar er was geen uitleg/ toelichting vanuit de gemeente dus niemand wist waar ze nou voor dienden. [Het is geen succes gebleken](#).

Hoe het nu verder zal gaan met de combibak. Stadswerken moet opdracht krijgen van Nazmi dat ze mee moeten werken aan een pilot voor blikjes en flesjes. Stadswerken moet daar dan een projectleider voor zoeken en die gaat ermee aan de slag. Probleem is vervolgens het geld. Vermoedelijk een bedrag van rond de 50.000 euro voor dertig pilotbakken, wellicht wat meer. Dat is geen probleem, want dat gaat Verpact heel graag betalen.

Peter: De gemeente komt er, stukje bij beetje achter, dat Amsterdam de verkeerde vuilnisbakken heeft als het aankomt op het statiegeldprobleem. Dan zou je toch denken dat er extra enthousiast wordt gereageerd op experimenten met bakken die wel goed werken. Alleen is het vervangen van zo'n 16.000 vuilnisbakken natuurlijk een drama. Vandaar dat er wordt gekeken naar een oplossing waarbij je iets bij bestaande bakken kunt plaatsen.

Jan: Gisteren heeft Anne een prikactie georganiseerd bij de **Oeverlanden**. Ben en ik waren daar ook aanwezig. Wat is het daar voor. Wandelen of fietsen is daar niet leuk. Ben erachter gekomen dat Pantar daar bakken leegt, maar dat niet alles goed bereikbaar is voor hun wagens. Ik ga onderzoeken of we een en ander daar meer georganiseerd kunnen krijgen.

Dit hebben te danken aan een BBV-er die op de Sloterweg woont en hiervoor een buurtbudget aan aangevraagd. Er is nog veel verbetering mogelijk en het is een aanpakpunt. Als iemand het leuk vindt om dit op te pakken, hoor ik dat graag.

We hebben vanmiddag een vergadering gehad, waarbij ik in het schoon, heel, veilig kernteam zit. Daarbij was ook een communicatiemedewerker van gemeente Amsterdam, en die had een budget, maar nog geen optimale ideeën over wat ze met het geld kan doen op communicatiegebied. Daar gaan we wel over praten/ brainstormen. Dat is wellicht te combineren met het communicatieteam dat Wanda wil opzetten?

Over **vuilniszakken**. Jeroen biedt rollen vuilniszakken aan voor wie dat echt nodig heeft. Die liggen er iedere vergadering, beschikbaar voor prikkers.

Kees: Bij de werf kun je ook altijd materialen halen als je aangeeft containeradoptant te zijn.

Ontwikkelingen Osdorp: Sem met **Schoonste straat & Hart van Osdorp?**

Jan: Het punt van Sem slaan we over aangezien hij er niet is, maar er zijn wel anderen aanwezig die zich met de Schoonste Straat bezighouden.

Anne: Nu we toch in Osdorp vergaderen, is het wel leuk om nu wat meer te horen over hoe het in Osdorp gaat op het gebied van vuil.

Nico: Ik ben bij de Wildemanbuurt betrokken en de Schoonste Straat daar. Er zijn steeds meer mensen die daaraan bijdragen, het gaat hartstikke goed. Ik veronderstel dus dat we wel weer genomineerd worden.

Jan: Er is dus een Schoonste Straat-competitie in Osdorp, maar ook in De Aker. In ons budget, dat we hebben aangevraagd voor de komende zes jaar, heeft VO ook de Schoonste Straat opgenomen om dit in andere delen van Nieuw-West uit te rollen.

6. Bespreken Jaarrekening

Koos: De jaarrekening gaat over 2023. Korte toelichting over de manier van werken op financieel gebied. Het is ooit begonnen via de Natuurkamer, daar hebben we drie keer een budget gekregen. VO was destijds nog geen rechtsvorm, inmiddels (zomer 2022) wel (vereniging). In het tweede jaar hebben we subsidie aangevraagd en gekregen. Afgelopen jaar hebben we een opdracht gekregen, dat is ook een vorm van subsidie. Grote nadeel van deze manier van werken was dat we elk jaar op zoek moesten naar een nieuw potje. Dat ontvingen we dan ook vaak pas in het najaar, wat inhield dat we het geld voor een heel jaar in drie maanden (voor het einde van het jaar) moesten opmaken. Dat maakte het uitdagend.

Komen we aan bij de jaarrekening.

Op 1 januari 2023 hebben we 27.000 euro op de bank staan. Dat is een restbedrag van een subsidie die we nog niet helemaal hebben uitgegeven. Toen kregen we vrij vlot de opdracht (73.000 euro) voor 2023, vlak voor de zomervakantie. Dat is ook nog steeds geld dat we nog moeten uitgeven. We hebben helaas ook te maken gehad met bankfraude via Bunq, waardoor er een gat is van zo'n 16.000 euro. We moeten echter wel alle opdrachten en subsidies uitvoeren en besteden en dat betekent dat we er met de kaasschaaf overheen moeten. We moeten een beetje sprokkelen om het gat op te vullen. Volgend jaar hopen we voor zes jaar gedekt te zijn middels de subsidie sociale basis. We hebben een aanvraag voor meerjarige subsidie gedaan en dan hoeven we daar niet telkens achteraan te zitten en hoeven we het gekregen geld niet binnen 2-3 maanden uit te geven.

Jan: Er gaat enorm veel tijd en energie in het aanvragen zitten, dus dit zou met name voor Anne, Rens en Koos heel welkom zijn. Er wordt nu serieus naar de aanvraag gekeken, dat is al heel fijn om te weten; de gemeente ziet ons als een belangrijke speler. Dus ik weet dat ze ermee bezig zijn, maar heb nog geen concreet antwoord. Weet jij meer Peter?

Peter: Ja. Het is een hele mijlpaal dat er vanuit de subsidie sociale basis naar het VO gekeken wordt. Er wordt door VO hard gewerkt aan een netwerk samen met bewoners en ondernemers en het wordt steeds zichtbaarder dat er flink wordt geïnvesteerd in Nieuw-West.

Wanda: Nog even over de bankfraude; komen jullie in aanmerking voor compensatie door bunq?

Koos: Bunq heeft versneld een aantal afspraken uit coulance gemaakt. Dit houdt in dat ze in bepaalde situaties geld terugstorten na fraude. Er staan een aantal richtlijnen in zo'n rapport; zo moet het een particuliere bankrekening zijn. Wij komen daarom niet in aanmerking, maar ze zijn nu wel bezig met het volgen van het spoor van dat weggesluisde geld via andere banken. Dat levert nog niet veel op.

Peter: We zijn nog met een jurist aan het kijken of er ergens een opening is om e.e.a. aan te vechten op billijkheid en redelijkheid, aangezien VO een vereniging is en geen bedrijf.

Jan: Zolang dit speelt stappen we nog niet over naar een andere bank, maar daar gaan we naderhand zeker wel over nadenken.

Er is een groot gat tussen de meetgegevens van de gemeente en hoe het op straat beleefd wordt op afvalgebied. Het is nog niet echt gelukt om daar beweging in te krijgen, maar het goede nieuws is dat het ook op de agenda staat van het bestuurlijk overleg van directies van Stadswerken, Afval en Grondstoffen en THOR. Ze combineren hun data tot 1 beeld. Vanuit VO hebben we gevraagd om een dashboard vanuit buurten gezien en een totaalkaart van Nieuw-West. Doorbraak is dat we voor elkaar hebben gekregen om bewoners meer te betrekken bij plannen. Denk bijvoorbeeld aan een eerste bijeenkomst met **Waag futurelab**, waarbij we actiegericht stappen zetten met bewoners en leefomgeving.

Jan: Die eerste bijeenkomst vond in juni plaats. Er waren dertien mensen aanwezig; 2 van De Waag, 2 van de gemeente en 9 BBV-ers, waaronder Kees, Nico, Yana en ik. Ik zag het inzetten van buurtmeters niet echt zitten. Dan komt er weer een instrument bij. Ik zou liever eerder in co-creatie met de gemeente iets voor elkaar krijgen. Waarbij je heel snel met de gemeente aan tafel gaat zitten en aangeeft wat je als bewoner ervaart en dat vergelijkt met de ervaring van de gemeente.

Heb een vergadering gehad met Kitty van den Berge die over de aanpak van bijplaatsingen gaat. Een van de grootste problemen als het op zwerfvuil aankomt. Ik vroeg haar hoeveel meldingen er binnenkomen binnen een bepaalde buurt en of dat overeenkomt met wat wij denken, en wat de gemeente denkt. En wat daarmee gedaan wordt. Dat is gelukt; ik ga met een BBV-er (Nabilia) in Geuzenveld die gegevens bekijken, zodat we kunnen zien wat er misgaat op een bepaalde plek. We slaan dus de stap over waarbij we het niet eens zijn met de gemeente. We willen direct oplossingsgericht kijken.

Kees: Ik begrijp niet waarom er zowel gesloten als open trommels bij de containers zijn. Bij de een krijg je er wel een lange plank in, en bij de andere niet. Dit zorgt voor heel veel van de bijplaatsingen. Waarom is hiervoor gekozen?

Jan: Goed punt om mee te nemen. Ik denk zelf dat de open trommels toch te gevaarlijk zijn gebleken.

Peter: Ik heb een gesprek met Kitty van den Berge binnenkort en deze vraag zal ik zeker stellen, ben zelf ook benieuwd.

7. Jaarverslag

Dit is [beschikbaar en is inzichtelijk voor iedereen](#) in de per mail gestuurd stukken en op de site Samen met het jaarverslag. Ook wordt een overzicht van wat we hebben gedaan 7 juli gepresenteerd.

Tijdens de jaarlijkse AV komen de volgende zaken aan de orde, sommige zijn al (apart als agendapunt) besproken, andere worden kort genoemd.

- Verkiezing en (her)benoeming bestuur; nvt.(Nico geeft het bestuur een compliment)
- Wijziging of samenstellen van commissies. Onder meer kascommissie voor het komende jaar, die moet er komen in de vorm van 2 personen. Die controleren het werk van Koos. Wie wil erin?
- Het gevoerde beleid in het afgelopen jaar en het te voeren beleid in het komende jaar;
- Algemeen jaarverslag (wat heeft de vereniging het afgelopen jaar gedaan) en financieel verslag (inclusief een jaarrekening, waarin de inkomsten en uitgaven staan);
- Het verslag van de kascommissie van het afgelopen jaar;
- Definitieve begroting voor het lopende jaar en voorlopige begroting voor het komende jaar;
- Het behandelen van moties ((groepen) leden kunnen een verzoek indienen aan het dagelijks bestuur om iets te doen of juist te laten);
- Wijzigingen van het huishoudelijk reglement; Niet nodig.
- Vaststellen van de contributie voor het komende jaar en eventueel het inschrijfgeld. Is momenteel nul euro en dat wil Jan zo houden. Iedereen akkoord.

Jan wil noemen dat gebiedsmakelaar van Osdorp Maida du Mée een leuk idee heeft. Zij wil containerfeestjes organiseren, waarbij ze twee containergroepen gaat versieren en langslopende mensen vraagt of ze niet ook containeradoptant zouden willen worden.

Wanda: Ik ben helemaal voor een positieve benadering, dus het gezellig maken vind ik een heel goed idee.

Jan: Tijdens de vorige vergadering bracht Ben in dat hij behoefte heeft aan [informatie/antwoorden](#) die hij kan verstrekken als mensen vragen hebben over bijvoorbeeld bijplaatsingen. Er zijn toen een aantal antwoorden bedacht op vragen die weleens gesteld worden. Rens heeft er een Instagrampost aan gewijd en er staat een [nieuwsitem op de website](#).

Wanda: Vraag me dan wel meteen af wie de doelgroep is, wie wil je bereiken en wie leest dit? Waar komt het terecht? Het roept bij mij meer vragen op dan dat zo'n post beantwoordt.

Jan: Dit wordt nog verder toegelicht op de website en je kunt het met Rens bespreken. Dan gaan we verder met de punten die tijdens een ALV besproken moeten worden.

We hebben momenteel 246 leden. Daar zijn er 98 BBV'er van. Er is een buurt bijgekomen; de Couperusbuurt, een lastige buurt. Daarmee hebben we in 58% van Nieuw-West een BBV'er. Ik zou aan het eind van dit jaar graag 365 VO-leden willen hebben. Mijn verzoek is dan ook aan alle aanwezigen om het woord te verspreiden, dan zou dit mogelijk kunnen zijn. Het heeft gewoon meer impact als ik een grote achterban heb wanneer ik met de gemeente aan tafel zit. Er wordt dan echt anders geluisterd.

Kees: Misschien een idee om hier tijdens de containerfeestjes van Maida extra aandacht aan te besteden?

Jan: Goed punt! Er blijven lastige plekken om BBV'ers voor te vinden, denk aan het Sloterpark of De Oeverlanden.

Kees: En Vereniging Vrienden van de Sloterplas? Misschien handig om het Sloterpark op te delen, zodat je niet de verantwoordelijk hebt over het hele gebied?

Jan: Ik ben daar lid van en ben in gesprek over de aanpak van het park.

8. Begroting komend jaar

Koos: We hebben drie jaar op rij subsidies aangevraagd en een begroting gemaakt. We zijn nog niet verplicht om een accountant in te schakelen.

Anne: De begroting is gedeeld via e-mail en is te vinden op [de website van VO](#). Voortaan is het idee om de ALV aan het eind van het jaar te doen, omdat het goedkeuren van de begroting op dit moment (halverwege het jaar) niet zo handig is; het is beetje laat om er nog echt inspraak op te hebben.

Koos: De begroting maken we aan de hand van het tienpuntenplan, op basis van die projecten baseren we onze kosten. Als iemand na inzage daar nog vragen over heeft, kun je daarvoor bij mij terecht.

9. Gemeente Update

Peter: Ik heb twee punten in te brengen. I.c.m. de aanpaklijst waar Jan het al over heeft gehad is het goed om te weten dat in de centrale gemeenteraad, B&W, is afgesproken dat er ongelijk geïnvesteerd wordt. Dat betekent dat er o.a. in Zuidoost, Noord en Nieuw-West extra middelen ingezet worden voor leefbaarheid en schoonheid op straat. Het is een belangrijk speerpunt en dat wordt verzilverd in de vorm van drie extra teams. Jeroen kan dit het beste toelichten.

Jeroen: We hebben voor de Dichters- en Couperusbuurt en Plein 40-45 teams geformeerd in het plan Schone Kans. Mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt worden gecoördineerd vanuit Startpunt; zij doen werkzaamheden op schoonmaakgebied. Doen ze hun werk goed, dan kunnen deze mensen doorstromen naar een vaste aanstelling binnen de gemeente. We hebben onlangs een tevredenheidsmeting op het gebied van schoon en veilig in de Dichters- en Couperusbuurt gedaan; die is gestegen van 5,9 naar een 8,5. Het is ook doorgedrongen naar andere stadsdelen, we zijn aan het kijken of het plan uitgebreid kan worden.

Er is ook gekeken naar hoe tevreden mensen zijn over de afwikkeling van klachten/meldingen binnen die buurt; 75% is tevreden en nu is dat 100%. Het team is dagelijks actief en dat is dus te merken. Heel mooi resultaat.

Peter: Het is duurzaam, kost relatief weinig en we zitten er heel dicht bovenop vanuit het stadsdeel en het leefbaarheidsoverleg. Het wordt zo ingezet, zoals wij vanuit het stadsdeel denken dat je het zou moeten aanpakken. Daarnaast zijn er de laatste weken ook twee extra Pantar teams ingezet in Slotermeer en in Geuzenveld. Die werken op een iets andere manier, zij worden meer ingezet op plekken van de aanpaklijst. Er zijn dus heel veel extra mensen aan het werk op straat en daar ben ik heel blij mee.

Tweede punt is dat we vorige week een leerdag hebben gehad op het gebied van schoon, heel, veilig. Hoe kunnen we dat intensiveren, actiever maken? Anderzijds worden wij belaagd door partijen die bezig zijn op energiegebied, energiecorporaties die zijn wat we oppakken met bewoners en het VO, en die het werk willen hebben dat we doen. Tijdens die leerdag hebben we ook een casus voorgelegd en op dezelfde manier benaderd, zoals we dat vaak met het VO doen, en dat werd een heel interessante middag. Conclusie van de dag

was, het succes hangt af van de kwaliteit van de relaties. Doordat er relaties gelegd en onderhouden worden, gebeurt er echt iets op creatief gebied en dat er beweging is.

Jan: Dat is ook mede dankzij Jeroen. Niet alle gebiedsmakelaars zijn zo betrokken en pakken problemen zo op. Veel van hen weten niet hoe ze met deze materie om moeten gaan.

Peter: Het was ook een pittig begin, met woedende bewoners met een lijst aan klachten. Kon me destijds ook voorstellen dat sommige gebiedsmakelaars er niet aan wilden beginnen. Daar zijn flinke stappen gezet, met een aantal goede beroepskrachten om dat aan te gaan. Het verhaal dringt nu wel door, tot aan Femke Halsema toe, dat zo'n leefbaarheidsoverleg echt wel zorgt voor verandering.

10. Update maaidossier (Jan)

Jan: Ik heb hier nog geen nieuws over, maar was wel benieuwd of jullie hier iets over te melden hebben.

Kees: Ik zag hier in de buurt nog onlangs dat het toch wel weer mis was gegaan; een spoor van versnipperd vuil na een maaisessie.

Jan: Dan ga ik dat toch weer melden bij de gemeente. Het blijft een lastig punt, maar ik heb wel het idee dat de urgentie op tafel ligt bij de gemeente.

Kees: Misschien toch Pantar eraan verbinden? Dat die gaan prikken van tevoren?

Jan: Die hebben daar de mensen ook niet voor.

Anne: Moeten we maai-incidenten blijven melden?

Jan: Jazeker, ik heb daar nu een korte lijn met de juiste persoon, mede doordat het vorig jaar escaleerde. Als ik iets meld, dan wordt dat opgepakt.

Anne: Ik wil de [Stoute Rode bak](#) nog even ter sprake brengen. Ik weet wel een paar plekken waar die goed zou kunnen staan. Kan ik dat bij jou melden Jan?

Jan: Op Noordzijde hebben we een rode bak neergezet, mocht niet van de gemeente, maar het hielp wel tegen de rommel die hangmannen er achter lieten. Het was een experiment van ons richting de gemeente om hen te bewegen daar een Puccinibak te plaatsen. Die gaat er nu komen. De rode bak kan dus ergens anders heen. Iedereen die een goede plek weet, mag die aan mij melden.

11. Gouden Grijsperuitreiking

Jan: Ik wil nog even wat belangrijke data benadrukken; zoals het zomerevent/Gouden Grijsper uitreiking op 7 juli, de mogelijkheid om te stemmen is de donderdag daarvoor. En ik noem nog even het Osdorpplein feest op 21 juli.

12. Rondvraag

Anne: Ik was bij Tessa van Recycle Valley; we hebben elkaar bijgepraat over waar we mee bezig zijn. Zo zijn we beide veel bezig met educatie en is het handig om te weten wie welke scholen heeft benaderd/geïnformeerd. De gemeente heeft Recycle Valley gevraagd in de zomermaanden ieder weekend door Sloterpark te lopen om schoon te maken en zakjes aan bezoekers uit te delen, om hun afval in te doen en om het gesprek aan te gaan. Een beetje zoals wij doen met de zak-asbakken voor rokers.

Op 6 juli is Peukmeuk, Bewonersbijeenkomst Nationaal Programma Nieuw-West in de Aker en een Sloterpark Cleanup (die helaas niet doorging) met de kanovereniging. Dat brengt me meteen bij Shoreliner; een nieuw project bij de Sloterpark. Bij de Duikelaar in het hoekje van Sloterpark verzamelt zich heel veel zwerfafval door de wind. Daar komt een vierkante

omheining met een opening (lees: fuik), waar het drijfzwerfafval in achter moet blijven. Daar wordt dan een keer in de zoveel tijd eruit geschept en daarvoor zijn we benaderd om te helpen met dit experiment. Dit gaat Bas doen!

Wanda: Er waren ooit supps via het buurtbudget, maar die hebben we niet meer. Het zou kunnen dat restaurant Buiten die heeft, daar kun je in ieder geval wel supps huren.

Andre: De containers die ik heb geadopteerd, worden komende maandag vervangen. Ben heel benieuwd wat voor type containers het worden, want die met de roltrommels blijken waardeloos.

Joris: Bij ons worden ook nieuwe containers geplaatst.

Hennie: Ik hoorde van Simone van de containeradoptie dat er alleen nog nieuwe containers worden geplaatst. De oude bakken worden niet meer verzekerd.

Jan: Kunnen jullie ons daarover op de hoogte houden? Het is interessant om te monitoren, ik neem het mee in mijn vergadering met Kitty aanstaande maandag.

Wanda: Peter, hoe gaat het met Zinzi en komt zij weer terug?

Peter: Zinzi heeft een mooie dochter gekregen en is alweer aan het werk!

Carin: Het was mijn eerste keer hier en ik heb vol bewondering geluisterd naar wat jullie allemaal doen.

Marion: Komen de winkelwagentjes volgende keer weer op de agenda te staan? Wat wordt er gedaan aan de hand van de discussie tijdens de vorige vergadering?

Jan: Er zijn ontwikkelingen, maar het is me vandaag niet gelukt om Germaine de Puyseleire daarover te spreken. Die heeft e.e.a. uitgezocht en er blijkt een juridische aanpak mogelijk. Dat staat op de agenda en daar komen we zeker op terug.

Hennie: Ben vol bewondering over jullie werk. Kan ik de aanpaklijst inzien? Ik ben benieuwd of mijn ingebrachte punt er ook op staat. Ja, deze is hier te vinden: [94 punten aanpaklijst](#).

Jan: Die is nooit gepubliceerd, maar dat moet wel als er een terugrapportage over gaat plaatsvinden. Dus ik zeg bij deze toe dat die lijst inzichtelijk wordt gemaakt. Ik heb hem al, maar de lijst moet nog worden geredigeerd. Er moeten nog dingen worden aangevuld of ingedeeld per gebied. Peter stuurt nog wat aanvullende informatie en dan wordt de lijst gepubliceerd op de website.

Jan: Goed dat je het zegt, Peter en ik kunnen dat volgende week navragen.

Peter: Complimenten voor alle inzet en projecten.

Anne: We gaan lege blikjes sparen om wat te gaan testen voor het peukenplan via het buurtbudget.

Afsluiting (uiterlijk 21:00 uur)

Jan sluit de vergadering.

Onderwerpen voor een volgende vergadering (26 sept. in Lycka):

- Grofvuil ophaaldienst laat rommel achter (Truus, Nico, Jan, Peter S.)
- BuurtBlikVangers: Verbeteringen Whatsapp groep > community (Wanda heeft hier pas na 7 juli tijd voor)
- Agenda prikacties (coördinatie gemeente/VO)
- Weeswinkelwagentjes

Actiepunten:

Jan doet een oproep voor vrijwilligers die helpen puinruimen na het Buurtheest Osdorpplein op 21 juli;

Er moeten twee personen aangesteld worden voor een kascommissie van het VO; Peter en Jan maken de aanpaklijst volledig en openbaar, zie hier: <https://www.vuilnisoproer.nl/vuilnisoproer/h/2924/312/20746/NIEUWS/Aanpaklijst-met-94-punten>

Samenvatting

1. Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling
Jan opent de vergadering. Vanwege de vele nieuwe gezichten, stelt hij een kort voorstelrondje voor.
2. Mededeling (Josine) Groot Buurtfeest Osdorpplein op 21 juli zoekt prikkers en vrijwilligers om te komen puinruimen na het buurtfeest dat zij als bewoner organiseert.
3. Mededelingen voorzitter
Het zomerevent vindt plaats op 7 juli bij Buiten en Buurtwerkplaats Noorderhof.

Het idee hekken plaatsen rondom containers is afgekeurd door de gemeente.

Er komt een verslag van de gemeente over hoe zij de punten van de [94 aanpakpuntenlijst](#) gaan aanpakken.

4. Updates projecten: Peukencampagne Constance (5x Buurtbudget) en Plastic PeukMeuk 6 Juli
In alle vijf de gebieden van Nieuw-West zijn er veertig likes opgehaald; dit houdt in dat die gebieden meedraaien in de beoordeling of dit een haalbaar plan voor de gemeente is. Vervolgstep is de gemeente vragen om zich aan te sluiten als het plan uitgevoerd gaat worden.

Het idee speelt om een statiegeldbak in Nieuw-West te introduceren. Er ligt al een plan om te presenteren aan Nazmi, in de vorm van een combibak, die naast/aan de Puccinibak geplaatst kan worden.

Anne heeft een prikactie georganiseerd bij de Oeverlanden. Dat was ook nodig; er is veel verbetering mogelijk en het is nu een aanpakpunt. Als iemand het leuk vindt om dit op te pakken, hoort Jan dat graag.

5. Ontwikkelingen Osdorp: Sem met Schoonste straat & Hart van Osdorp?
In Osdorp doen meerdere bewoners/ straten mee aan De Schoonste Straat-competitie. Het wordt steeds bekender. VO heeft dit project ook meegenomen in de subsidieaanvraag voor de komende 6 jaar, om het project ook in andere delen van Nieuw-West uit te rollen.
6. Bespreken Jaarrekening
Koos licht toe hoe de financiën tot op heden georganiseerd worden binnen het VO, en meldt dat het nu een aanvraag heeft liggen voor de komende zes jaar. Dit zou veel geregeld en aanvragen voorkomen. Waarschijnlijk is hier in september meer duidelijk over.

7. Jaarverslag

Dit is beschikbaar en is inzichtelijk voor iedereen. Een overzicht van wat VO heeft gedaan het afgelopen jaar wordt 7 juli gepresenteerd.

Ook (kort) besproken:

- Verkiezing en (her)benoeming bestuur;
- Wijziging of samenstellen van commissies.
- Het gevoerde beleid in het afgelopen jaar en het te voeren beleid in het komende jaar;
- Algemeen jaarverslag (wat heeft de vereniging het afgelopen jaar gedaan) en financieel verslag (inclusief een jaarrekening, waarin de inkomsten en uitgaven staan);
- Het verslag van de kascommissie van het afgelopen jaar;
- Definitieve begroting voor het lopende jaar en voorlopige begroting voor het komende jaar;
- Het behandelen van moties ((groepen) leden kunnen een verzoek indienen aan het dagelijks bestuur om iets te doen of juist te laten);
- Wijzigingen van het huishoudelijk reglement;
- Vaststellen van de contributie voor het komende jaar en eventueel het inschrijfgeld.

8. Gemeente Update

Peter meldt dat n.a.v. de [aanpaklijst](#) er in de centrale gemeenteraad is afgesproken dat er ongelijk geïnvesteerd wordt. Dat betekent dat er o.a. in Nieuw-West extra middelen ingezet worden voor leefbaarheid en schoonheid op straat.

Tweede punt van Peter is dat er tijdens een leerdag op het gebied van schoon, heel, veilig werd geconcludeerd dat het succes op dit gebied afhangt van de kwaliteit van de relaties. Doordat er relaties gelegd en onderhouden worden, gebeurt er echt iets op creatief gebied en dat er beweging is.

9. Begroting komend jaar

De begroting is gedeeld via e-mail en is te vinden op de website van VO. Voortaan is het idee om de ALV aan het eind van het jaar te doen, omdat het goedkeuren van de begroting op dit moment (halverwege het jaar) niet zo handig is; het is al te laat om er nog inspraak op te hebben.

10. Update maaidossier (Jan)

Jan heeft geen nieuws, maar krijgt van meerdere aanwezigen te horen dat het nog niet overall goed gaat. Hij zal dit melden bij de verantwoordelijke. Het punt staat bij de volgende vergadering weer op de agenda.

11. Gouden Gripperuitreiking

Het zomerevent/ de Gouden Gripper-uitreiking vindt plaats op 7 juli, de mogelijkheid om te stemmen is de donderdag daarvoor. Het Osdorpplein-feest is op 21 juli.

12. Rondvraag

Anne heeft Tessa van Recycle Valley gesproken over o.a. educatie. Ze noemt nog dat op 6 juli Peukmeuk plaatsvindt, iets van Kracht van Nieuw-West en een Sloterplas Cleanup, met de kanovereniging.

Marion vraagt zich af of er nog ontwikkelingen zijn rond het weeswinkelwagentjesproject, Jan geeft aan dat het geagendeerd wordt voor de volgende vergadering.

Hennie is benieuwd of de aanpaklijst inzichtelijk is voor iedereen? Jan zegt toe dat deze binnenkort op de website staat. [Zie hier!](#)